
Provincie Flevoland 
T.a.v. Voorzitter van Provinciale Staten dhr. L. Verbeek 
 
Onderwerp: Vissensterfte in verband met droogte 
Datum:   20 juli 2022 

 
Geachte voorzitter van de Provinciale Staten,  
 
Overeenkomstig artikel 23, lid 1 en 2 van het Reglement van Orde stelt de fractie van de 
Partij voor de Dieren de volgende vragen aan het college van Gedeputeerde Staten over de lage 
waterstand en de vissterfte in het Oostvaardersveld Noord. 
 
Wij stellen de volgende vragen aan het college van GS: 

1. Heeft u kennisgenomen van de beelden die op dit moment circuleren op social media 

betreffende de lage waterstand op het Oostvaardersveld Nood? Zie link: 

https://m.facebook.com/story.php?story_fbid=pfbid02f649LTRWc6jhzAiqoBbA93BVmEb

DaXxauFc3WVj1Trw1Gn1RKD1QexBYXUXbLNml&id=100003845482885 

2. Op de beelden is duidelijk zichtbaar dat de karpers happen naar voldoende zuurstof, 

stervende zijn/stikken en dat een aantal al gestorven/gestikt is. Kan GS toezeggen om nu 

MET SPOED en PER DIRECT in contact te treden met SBB en hen opdracht te geven PER 

DIRECT in actie te komen, het gebied te controleren en maatregelen te nemen die nodig 

zijn om erger te voorkomen? 

3. Bij de beantwoording op onze eerdere vragen inzake vissterfte werd gesproken over 

preventieve beheersmaatregelen, zoals oa het afvangen van vissen en uitzetten in het 

Markermeer. Kan GS aangeven welke beheersmaatregelen op dit moment van 

toepassing zijn of worden overwogen en waar hangt dit vanaf? 

4. Kan GS aangeven of er op meerdere plaatsen in de OVP of het Oostvaardersveld 

dergelijke problemen spelen? Zo ja, welke beheersmaatregelen zijn daar van toepassing? 

Zo nee, waarom niet? 

 
 
Sylvia Kers, Partij voor de Dieren Flevoland 
 

https://m.facebook.com/story.php?story_fbid=pfbid02f649LTRWc6jhzAiqoBbA93BVmEbDaXxauFc3WVj1Trw1Gn1RKD1QexBYXUXbLNml&id=100003845482885
https://m.facebook.com/story.php?story_fbid=pfbid02f649LTRWc6jhzAiqoBbA93BVmEbDaXxauFc3WVj1Trw1Gn1RKD1QexBYXUXbLNml&id=100003845482885

